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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 2/2020 z jednání VV dne 11. února 2020 

 

Místo jednání: Praha, Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor:  Dušan Palcr (DP), Roman Rygl (RR), Pavel Syrový (PS), Marek  

               Fořt (MF), Alexandr Křížek (AK), Matěj Rázga (MR),  

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Antonín Brabec (AB), Karel Ševčík (KŠ), 

Tomáš Kohout (TK), Filip Vacek (FV), Vladimír Miřácký (VM), Pavel Ondrašík (PM) 

Omluveni: Kamil Vrubl (KV) 

 

 

Projednávané body: 

1. Přestupní řád a Disciplinární řád 

 

 PM požádal VV o rozhodnutí, zda postupovat podle návrhu T. Pešíra a nebo jít 

cestou širší změny pravidel, pro kterou se vyjádřily všechny zapojené osoby a 

kterou rovněž doporučuje O. Surga. 

 

Usnesení: VV schvaluje změny k Přestupnímu a Disciplinárnímu řádu dle návrhu Ondřeje Surgy. 

V těchto změnách jsou zapracované i připomínky Výkonného výboru. 

 

 

2. Marketing 

 

 KŠ seznámil VV o proběhlé schůzi s marketingovým úsekem J&T Banky. Na 

základě této schůzky KŠ představil vybrané finanční zdroje, které by v případě 

jejich realizace přinesly finanční podporu pro rozvoj českého ragby.  

 KŠ dále informoval VV o barevných požadavcích J&T Banky na dresy pro 

reprezentační dresy. S tímto představil i grafické podklady pro prezentaci pro 

mezinárodní utkání mužů a U20. 
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Usnesení: VV bere na vědomí a žádá AB a KŠ, aby společně implementovali detailní požadavky 

Generálního partnera do návrhu dresů, jehož finální podobu představí VV do 20.2. VV schvaluje 

grafické zpracování a prezentaci akcí pro Typ 1 - Mezinárodní utkání - Muži a U20. VV dále 

schvaluje aktualizaci Povinných pravidel vizibility a PR pro rok 2020. 

 

3. Registrace nového klubu LCC Ants Radotín 

 

 PM informoval VV o nově vzniklém klubu LCC Ants Radotín, který podal žádost o 

přidružené členství v ČSRU. 

Usnesení: VV schvaluje výše uvedenou žádost. 

 

4. Změna členství RC Vary - ors 

 

 PM oznámil VV, že klub RC Vary – ors požádal o změnu členství v ČSRU z 

plného na přidružené. 

 

Usnesení: VV schvaluje výše uvedenou žádost. 

 

5. Finance 

 

 PM představil VV aktuální verzi čerpání rozpočtu pro rok 2019, zároveň  představil 

kalkulaci rozpočtu na rok 2020. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 
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6. Nominace na laureáta do síně slávy 

 

 PM seznámil VV se třemi jmény kandidátů na laureáty do Síně slávy, které 

nominoval Eduard Krützner a sice Bruna Kudrnu, Jaromíra Kourka a Václava 

Horáčka. 

 

Usnesení: VV schvaluje výše nominovanou trojici pro volbu laureáta do síně slávy v rámci 

vyhlášení ankety Ragbista roku 2019. 

 

7. Svolání Valné hromady 

 

 PM navrhl termín svolání Valné hromady 7. června v Olomouci.  

 

Usnesení: VV schvaluje navržený termín a místo pro svolání Valné hromady. 

 

8. Otevřené dopisy RC Dragon Brno a RC Mountfield Říčany 

 

 VV byly předloženy otevřené dopisy od klubů RC Dragon Brno a RC Mountfield 

Říčany v rámci reakce na změny marketingového úseku ve smyslu poskytnutí 

zajištění audiovizuálních záznamů sportovních utkání během roku.  

 

Usnesení: VV plně akceptuje připomínky ze strany RC Dragon Brno a RC Mountfield Říčany, načež 

bude reagovat rovněž otevřeným dopisem, ve kterém sdělí své stanoviska k dané věci. 
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9. Strategický plán unie 

 

 PM informoval VV o tom, že proběhly dvě klubové konference a to Praze a v Brně. 

Na těchto schůzích proběhlo představení strategického plánu, obecného směřování 

a vizí v rámci rozvoje ragby v ČR pro následující roky. Tento plán má být 

dynamický a reflektovat požadavky klubů. Možnost k nahlédnutí do tohoto 

dokumentu je možná na oficiálních webových stránkách ČSRU v položce 

Strategický plán. 

 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje OM, aby danou prezentaci, která byla představena na 

konferenci pražských a brněnských klubů, zaslal všem členům VV. Připomínky jednotlivých členů 

VV k tomuto dokumentu budou představeny na dalším jednání 10. března. 

 

 

10. Reprezentace U20 

 

 PM informoval VV, že realizační tým reprezentace U20 žádá o navýšení 

personálních kapacit při turnaji v Portugalsku. Realizační tým by na turnaj odjel ve 

složení: Hlavní trenér, asistent trenéra, manažer týmu a 2 fyzioterapeuti. 

 

Usnesení: VV schvaluje výše zmíněnou žádost. 

 

 

 

11. Rekonstrukce stadionu Markéta 

 

 Pavel Ondrašík informoval VV, že plánované dokončení rekonstrukce stadionu 

Markéta posunuje na termín 15. května 2020. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 
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12. Rugby Europe - minimální požadavky na vzdělání 

 

 PM informoval VV o pravidlech o minimálních požadavcích v rámci vzdělání 

v oblasti ragby pro trenéry, rozhodčí a fyzioterapeuty.  

 

Usnesení: VV bere na vědomí a žádá, aby všichni povinování členové realizačních týmů 

reprezentačních družstev, kterých se dané pravidla o minimálních požadavcích ve vzdělání týkají, 

brali toto nařízení v potaz. 

 

 

13. Prodloužení spolupráce Tomasz Putra 

 

 PM požádal VV, aby se vyjádřil svůj názor ke stanovisku prodloužení pracovní 

smlouvy Tomasze Putry, která ukončila svoji platnost  k 31. prosinci 2019. 

 

Usnesení: VV žádá Tomasze Putru a Daniela Beneše, aby vypracovali a předložili zprávu činnosti 

za období 2019, ve které vyhodnotí svoji práci a zhodnotí jednotlivé cíle, které si stanovili. Tuto 

zprávu předloží VV v týdenním předstihu před nadcházející schůzí. 

 

 

14. Zpráva činnosti Komise mládeže 

 

 TK ve své prezentaci popsal základní cíle a úkoly, kterými se zabývá Komise 

mládeže. Práce jednotlivých členů této komise má podpořit nejen kontinuální rozvoj 

velkých klubů, ale také rozvoj malých a začínajících klubů, které pro svůj vývoj 

potřebují stabilitu fungujícího systému, do kterého se mohou podle možností 

zapojovat a získávat zkušenosti. Mezi základní okruhy činností komise patří:  

o příprava sportovního kalendáře ve spolupráci s STK, soutěžních a 

nesoutěžních turnajů a zápasů kategorií U6 až U19  

o návrhy systémů soutěžních a nesoutěžních turnajů, zápasů U6 až U19 

o shromažďování statistických údajů o počtu dětí a mládeže v klubech 

příprava návrhů úprav pravidel pro děti a mládež administrativa 

o spolupráce na organizaci konferencí trenérů dětí a mládeže  

o spolupráce v rámci sportovního úseku na vzdělávání trenérů a rozhodčích 

 Důležitými tématy této komise  je také podpora přechodu juniorů a juniorek do 

seniorských kategorií, udržení zdraví všech mladých hráčů a hráček, nárůst počtu 

rozhodčích a komplexní rozvoj jednotlivých klubů. 
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Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

15. Zpráva činnosti Metodické komise 

 

 FV představil formou prezentace VV cíle, směřování a základní koncept fungování 

nově vzniklé Metodické komise. Dále hovořil o nastavení způsobu změn ve 

vzdělávání trenérů a jiných odborníků, kteří chtějí aktivně působit v českém 

ragbyovém prostředí na pozici edukátorů či poradců. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a schvaluje představený návrh strategického plánu Metodické komise. 

 

Příští zasedání VV proběhne dne 10. března 2020 od 8:00 hodin na stadionu Markéta. 

V Praze dne 11. února 2020 

Zapsal: Ondřej Mikeska 


